
Årsberetning fra leder  
2022 var nok et år med jevn aktivitet i klubben. Det ujevne har mer vært det 

naturlige, været i Rogaland, men til tross for mange grå-dager, har 

flyaktiviteten likevel hatt et tilnærmet likt timeuttak som året før. Skoledriften 

er grunnpilaren. 

Vi har fløyet skadefritt også i år, og jeg har ikke mottatt noen klager på støy, de 

klager som jeg har måttet kvittere ut, har vist seg å ikke være fra våre fly.  

Driften av klubben, og driften av flyene og hangar går bra, og som selvsagt 

skyldes mye godt dugnadsarbeid av mange. Igjen vil jeg berømme dere alle, 

dere gjør en kjempejobb, alle verv blir skjøttet på en utmerket måte. Og vi har 

bærekraftig økonomi godt ivaretatt av avtroppende kasserer John Harald 

Scheldrup. Vi takker John hjerteligst for positiviteten, for løsningsorientert og 

innsiktsfull innsats. Lars Vagle skal i denne sammenheng også nevnes som god 

tall- og budsjettstøtte.  

9. september feiret vi oss selv og klubbens 60-årige sammenhengende drift. Vi 

var 60 som feiret, unge som eldre, eldstemann over 90 år, og kvelden fikk frem 

mangfoldig og interessant klubbhistorie.   

Våre fly-instruktører Marielle og Sammi, begge uteksaminert fra Pilot Flight 

Academy, er nylig tatt opp som flygere i Widerøe. Vi gleder oss over dette, og 

at tiden i Sola flyklubb har vært et bidrag. 

Klubben har vært representert i alle relevante fora som er arrangert av Avinor, 

NLF og Luftfartstilsynet.  

Jeg varsler med dette en full-scala øvelse i 2023 hvor et av klubbens fly blir 

meldt savnet.  

 

Sola, mars 2023 

 

Kjetil Føyen 

 

 

 


